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PLENARI DEL CONSELL DISTRICTE SANTS-MONTJUÏC 

 

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 19 D’OCTUBRE DE 2023. 
 
ACTA 

 

A la Sala de Plens del Districte de Sants-Montjuïc de Barcelona, amb pantalla central de 
control, el 19 d’octubre de 2023, s’hi reuneix el Plenari del Consell de Districte, en 
sessió ordinària, sota la presidència de l’Im. Sr. Marc Serra Solé. Hi concorren l’Ima. Sra. 
Regidora de Districte Raquel Gil Eiroá i les Sres i Srs. Consellers/res de Districte: Nuria 
Pey de la Iglesia; Albert Deusedes Perelló, Maria Conesa Gallego, Manuel Ferrando 
Bernal, Eudosio Gutiérrez García, Carolina López García, Ana Maria Trapero Salvador, 
Ancor Mesa Méndez, Jorge Arley Trujillo Gil; Ana María Sans Segura; Georgina Lázaro 
Fontanet, Jofre Mont Geli, Laura Cuadrado Agell, Albert Torelló Pérez; Josep Joaquin 
Pérez Calvo, Francesc Almacelles Subies, Verònica Vives García, José Antonio Calleja 
Clavero i Miguel Martínez Velasco, assistits per la secretaria, Sra. Andrea Compagno 
Fernández. 
 
La Presidència obre la sessió a les 18:45 hores. 
 
A) Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
Es dona per llegida l’acta de la sessió ordinària de 13 de desembre de 2022 del Plenari 
del Consell de Districte, l’esborrany de la qual ha estat tramès a tots els membres del 
Consell; i S’APROVA. 
 
Intervé el Sr. Regidor-President. 
 
B) Part informativa 
 
a) Despatx d'ofici 

 
Intervé el Sr. Regidor-President 

El Consell se’n assabenta. 

 
b) Informes de la Regidora. 
 
La Regidora del Districte presenta el punt de l’ordre del dia 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Georgina Lázaro Fontanet i Ancor Mesa Méndez. 

 
El Consell se’n assabenta. 
 

C) Part decisòria / Executiva 
 
a) Propostes d'acord 
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1. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre la Modificació Puntual dels Plans 

especials de protecció del patrimoni arquitectònic, històric i artístic de la ciutat de Barcelona, 

d’iniciativa pública. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Jofre Mont Geli i Carolina López Garcia. 

 
S’ADOPTA per amb els vots a favor de GMDPSC, GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn, GMERC i 

GMDPP i l’abstenció de GMDVOX, l’acord precedent. 

 

2. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre la Modificació de PGM a l’illa de les Tres 

Xemeneies, al districte de Sants- Montjuïc de Barcelona, d’iniciativa municipal. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Eudosio Gutiérez García 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Verònica 

Vives García, Georgina Lázaro Fontanet i Carolina López García. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC., GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn, GMDPP i 

GMDVOX . i l’abstenció de GMDERC., l’acord precedent. 

 

3. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre el Pla Especial Urbanístic per a la 

regulació de dipòsits antiinundació i antidescàrrega del sistema unitari a Barcelona, d’iniciativa 

pública promogut per l’Ajuntament de Barcelona. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Manuel Ferrando Bernal. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Albert Torelló Pérez i Carolina López García. 
 

S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC., GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn, GMDERC. i 

GMDP. i l’abstenció de i GMDVOX, l’acord precedent. 

 

 

4. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre el Pla especial urbanístic per a la 

regulació del nou institut escola Cal Maiol al recinte de Can Batlló, d’iniciativa pública, 

promogut pel Consorci d’Educació de Barcelona. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Manuel Ferrando Bernal.. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Jofre Mont Geli i Carolina López García. 

 
S’ADOPTA per unanimitat, l’acord precedent. 

 

5. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre, el Pla Especial Urbanístic per a la 

implantació o ampliació d’equipaments funeraris a la Ciutat de Barcelona, d’acord amb les 



CP4//23  3/9 

 

determinacions de l’informe de la Direcció de Serveis de Planejament i la Direcció d’Actuació 

Urbanística que consta a l’expedient i a efectes de motivació s’incorpora a aquest acord. 

Presenta el punt de l’orde del dia la Consellera: Maria Conesa Gallego. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Georgina Lázaro Fontanet i Carolina López García. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC. i GMDBnC i l’abastenció de GMDJxCat-TxBcn, 

GMDERC, GMDPP i GMDVOX, l’acord precedent. 

 

6. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre el Pla Especial Urbanístic del túnel de 

Bufat a Santa Eulàlia, promogut per Ferrocarril Metropolità de Barcelona, Societat Anònima 

(FMB). 

Presenta el punt de l’orde del dia la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Laura Cuadrado Agell i Carolina López García. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC. i GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn, GMDDPP i 

GMDVOX i l’abstenció de GMDERC, l’acord precedent. 

 

7. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre el procediment d’adjudicació de 16 

habitatges amb protecció oficial en règim de lloguer assequible ubicats a la promoció 

“Guadalquivir”, situada al carrer Guadalquivir, 14 de Barcelona, promogut per Institut Català 

del Sòl – Agència de l’Habitatge de Catalunya. 

Presenta el punt de l’orde del dia la Consellera: Maria Conesa Gallego 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Verònica 

Vives García, Albert Torelló Pérez i Carolina López Garcia. 

 
S’ADOPTA per unanimitat, l’acord precedent. 

 

8. –  EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre la nova denominació de carrer Xàtiva al 

nou espai des del carrer Guadalquivir fins al carrer Fortuna, prop del carrer de Nerbion, 

Districte de Sants-Montjuïc. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Laura Cuadrado Agell i Jorge Arley Trujillo Gil. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC, GMDDPP i GMDVOX, el vot en contra de 

GMDBnC i l’abstenció de GMDJxCat-TxBcn i GMDERC, l’acord precedent. 

 

9. – EMETRE INFORME PRECEPTIU NO FAVORABLE sobre la nova denominació de parc del 

Prat Vermell al nou espai des del carrer Pontils fins al carrer d’Àscó, entre el carrer d’Ulldecona, 

Pontils i el carrer del Plom, Districte de Sants-Montjuïc. 
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Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Laura Cuadrado Agell i Jorge Arley Trujillo Gil. 

 
NO S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC, GMDDPP i GMDVOX i els vots en contra de 

GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn i GMDERC, l’acord precedent. 

 

10. – EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre la nova denominació de carrer Miquel 

Porter Moix al nou espai entre el carrer del Foc i el carrer del Plom, Districte de Sants-Montjuïc. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Laura Cuadrado Agell i Jorge Arley Trujillo Gil. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC, GMDJxCat-TxBcn i GMDERC i els vots en contra 

de GMDBnC, GMDDPP i GMDVOX, l’acord precedent. 

 

11. – EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE sobre la denominació de passeig de Francesc 

Candel a l’espai ubicat entre el carrer de la Metal·lúrgia fins al passeig de la Zona Franca i entre 

el carrer del Plom i el carrer del Foc, Districte de Sants-Montjuïc. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Laura Cuadrado Agell i Jorge Arley Trujillo Gil. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC, GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn, GMDERC i GMDPP 

i el vot en contra de GMDVOX, l’acord precedent. 

 

12. – EMETRE INFORME PRECEPTIU FAVORABLE de la nova denominació de plaça de Ramon 

Porqueras al nou espai entre el carrer del Plom i el carrer d’Arnes, Districte de Sants-Montjuïc. 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Laura Cuadrado Agell i Jorge Arley Trujillo Gil. 

 
S’ADOPTA amb els vots a favor de GMDPSC i GMDJxCat-TxBcn, els vots en contra de 

GMBnC, GMDPP i GMDVOX i l’abstenció de GMDERC, l’acord precedent. 

 

 

D) Part d'impuls i control 
 
a) Proposicions / Declaracions de Grup 
 

Del Grup Municipal Barcelona en Comú. 

El Consell Plenari del Districte de Sants-Montjuïc acorda: 
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1. Arribar a tots els centres educatius del Districte, especialment els públics, culminant les 
polítiques iniciades al mandat passat arreu abans del 2027: 
a) Continuar amb el programa Protegim Escoles, garantint uns entorns segurs i 
habitables, disminuint la contaminació atmosfèrica i acústica a les immediacions dels 
centres educatius així com generant espais “plaça” i d’estada a les entrades i sortides tot 
generant comunitat. Aconseguir que totes les escoles estiguin protegides durant en 
aquest mandat. 
b) Donar suport als serveis de psicòlegs/es a les escoles públiques que puguin fer 
acompanyament als infants i joves per al benestar emocional i psicològic de tot l’alumnat 
de la ciutat així com facilitar eines al professorat per entomar el creixent repte de la gestió 
dels malestars. 
c) Treballar per climatitzar les escoles públiques d’infantil, primària, municipals i 
instituts-escola. 
d) Continuar amb la transformació dels patis dels centres educatius públics del 
Districte iniciada al mandat passat per fer-los més verds, co-educatius i comunitaris. 

2. Exigir a la Generalitat de Catalunya a la dotació de recursos suficients per atendre les 
diversitats a les aules, amb el desplegament al màxim del Decret d’Escola Inclusiva o la 
seva modificació si fes falta. 
3. Exigir a la Generalitat de Catalunya la climatització integral dels centres de secundària 
obligatòria i post-obligatòria i la revisió i reforma dels patis i instal·lacions a l’exterior per 
incentivar els refugis climàtics, fer-los més verds, comunitaris i co-educatius. 
4. Exigir a la Generalitat de Catalunya i al Consorci d’Educació de Barcelona el 
desplegament immediat de les figures de Coordinadors/es de Benestar als centres del 
Districte prevista a la Llei Orgànica 8/2021, de 4 de juny, de protecció integral a la infància 
i l’adolescència envers la violència. 

 

Presenta el punt de l’orde del dia la Consellera: Carolina López García. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Francesc 

Almacelles Subies, Jofre Mont Geli i Manuel Ferrando Bernal. 

 

S’ACORDA APROVAR amb els vots a favor de GMDPSC, GMDBnC i GMDERC, el vot en 

contra de GMDVOX i l’abstenció de GMDJxCat-TxBcn i GMDPP. 

 

Del Grup Municipal JxCat-TxBcn. 

Que el govern municipal del Districte de Sants-Montjuïc desenvolupi les següents mesures 
en matèria de de seguretat:  
1. Implementar una UNO (unitat nocturna operativa) pròpia de la GUB al Districte de 
Sants-Montjuïc en els propers 6 mesos. 
2. Convocar el Consell Sectorial de Seguretat abans de finals d’any i presentar un informe 
amb: 
- El nombre total de fets delictius, classificant-los segons la tipologia i barri; i fer una 

comparativa amb les dades del 2022. 
- El nombre total d’actuacions i dotacions policials.  

3. Millorar el dispositiu policial que es realitza en els dies en què juga el FCB a l’estadi Lluis 
Companys en els següents aspectes: 
- Formació als agents que han de fer els tancaments perimetrals. 
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- Previsió de concentracions de grups d’aficionats que realitzen actes incívics. 

 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Jofre Mont Geli. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Ana Sants Segura i Nuria Pey de la Iglesia. 

 

S’ACORDA APROVAR per unanimitat. 

 

Del Grup Municipal Esquerra Republicana de Catalunya. 

El Consell del Districte de Sants- Montjuïc acorda instar al govern a elaborar un informe 
exhaustiu de l’estat dels locals de planta baixa del Districte, de forma agregada per cada 
barri, identificant: 
- Locals que s’utilitzen com habitatge, amb detall dels que disposen de cèdula 

d’habitabilitat. 
- De la resta de locals no compresos en el primer grup, identificar aquells que disposen 

de cèdula d’habitabilitat detallant el seu ús actual. 
 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Francesc Almacelles Subies. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Georgina 

Lázaro Fontanet, Ana Maria Trapero Salvador i Maria Conesa Gallego. 

 

S’ACORDA APROVAR amb els vots a favor de GMDPSC, GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn i 

GMERC, el vot en contra de GMDVOX i l’abstenció de GMDPP. 

 

Del Grup Municipal Partit Popular. 

Que el govern del Districte de Sants-Montjuïc insti a l’Ajuntament de Barcelona a 
traslladar al Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya la 
necessitat d’executar el més aviat possible el projecte d’accessibilitat i adaptació de la 
parada de metro de la Plaça de Sants a les línies 1 i 5, amb els corresponents ascensors i 
fent l’adaptació de l’intercanviador que uneix les esmentades línies. Igualment que es 
faciliti un calendari clar de realització d’aquest projecte que és absolutament prioritari pel 
barri i els veïns/es de Sants 

 

Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: José Antonio Calleja Clavero. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, Verònica Vives García, Albert Torelló 

Pérez, Ana Sans Segura i Nuria Pey de la Iglesia. 

 

S’ACORDA APROVAR per unanimitat. 

 

Del Grup Municipal VOX 

Instem el govern del districte de Sants-Montjuïc a sol·licitar a l'Ajuntament de Barcelona 
un nou Pla de seguretat i mobilitat, a la muntanya de Montjuïc i els voltants, especialment 
per als partits del FC Barcelona que es juguin en l'Estadi Olímpic. Sol·licitem que 
s'incrementin les dotacions d'agents de la Guàrdia Urbana i se sol·liciti a la Generalitat 
més Mossos d'Esquadra, per a garantir al màxim la seguretat. Així com majors dotacions 
de neteja i una millora de la il·luminació en les escales i accessos. 
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Presenta el punt de l’orde del dia el Conseller: Miguel Martínez Velasco.  

Intervenen els Consellers: José Antonio Calleja Clavero, Verònica Vives García, Albert 

Torelló Pérez, Ana Maria Trapero Salvador i Albert Deusedes Perelló. 

 

S’ACORDA NO APROVAR amb els vots a favor de GMDPP i GMDVOX i els vots en contra 

de GMDPSC, GMDBnC, GMDJxCat-TxBcn i GMDERC. 

 

 
b) Precs 
 
Del Grup Municipal BnC: 

Que el Govern del Districte de Sants-Montjuïc garanteixi que totes les propostes de 
Nomenclàtor, ja siguin per canviar nomenclatures com per proposar el nomenament 
de nous espais urbans als barris del Districte, siguin treballades al Consell de Memòria 
Democràtica i les taules de treball i participació ciutadana que depenen d’aquest 
Consell de Sants-Montjuïc, així com el compromís de convocar el Consell i/o les taules 
de participació de memòria democràtica abans del proper Consell Plenari del Districte 
per, entre altres assumptes, treballar les propostes més urgents. 
 

Formula el Prec el Conseller: Ancor Mesa Méndez 

Respon el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 
 

S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal BnC: 

Que el Districte de Sants-Montjuïc garanteixi el finançament suficient i continuïtat del 
programa Gresol Cultural per aquest mandat 2023 - 2027 perquè pugui continuar 
donant servei a les escoles del Poble-sec i Font de la Guatlla i es pugui augmentar 
gradualment a les escoles dels barris de la Marina. 
 

Formula el Prec la Consellera: Carolina López Garcia, que cedeix la paraula a la ciutadana 

Isabel Costa Renart, representat de la Coordinadora d’Entitats del Poble-sec. 

Respon el Conseller: Manuel Ferrando Bernal 
 

S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal JxCat-TxBcn: 

Que el Govern del Districte de Sants-Montjuïc brindi el seu suport i acompanyi 
activament a l'entitat Esbart Ciutat Comtal en la recerca d'un local adequat per a la 
realització de la seva activitat cultural i emmagatzematge del seu patrimoni material, 
explorant exhaustivament les opcions disponibles dels espais pertanyents al Districte, 
amb l'objectiu de garantir que aquesta entitat pugui seguir realitzant la seva activitat al 
barri en condicions dignes i sense posar en risc el seu patrimoni material. 

 
Formula el Prec la Consellera: Laura Cuadrado Agell. 

Respon la Consellera: Maria Conesa Gallego. 
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S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal JxCat-TxBcn: 

Que el govern del Districte de Sants-Montjuïc desencalli i executi en aquest mandat la 
reforma de la Plaça de l’Olivereta. Així mateix, sol·licitem la inclusió d’aquest projecte 
en el marc del Pla d’Inversions Municipal per aquest mandat. 
 

Formula el Prec el Conseller: Jofre Mont Geli. 

Respon el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

 
S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal Esquerra Republicana de Catalunya : 

Que el govern del Districte de Sants-Montjuïc acordi, de conformitat a la normativa 
reguladora vigent, la creació i inclusió al cartipàs d’un nou consell sectorial denominat 
Consell Sectorial de Benestar Animal i Biodiversitat Urbana, acordant tot allò necessari 
per la seva constitució i posada en marxa al Districte a Sants-Montjuïc i al que es 
convidaran a participar a tot el veïnat i entitats d’aquest àmbit. 
 

Formula el Prec el Conseller: Josep Joaquim Pérez Calvo. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 

 
S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal Esquerra Republicana de Catalunya : 

Que el govern del Districte de Sants-Montjuïc es comprometi, en el termini de tres 
mesos, a informar i publicar el calendari previst actualitzat per a dur a terme la reforma 
de l’avinguda Madrid, tot incloent la informació i documentació relativa a 
l’avantprojecte i projecte executiu. 
 

Formula el Prec la Consellera: Verònica Vives García. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 

 
S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal Partit Popular : 

Que el govern del Districte traslladi a l’Ajuntament i al Departament d’Afers Socials de 
la Generalitat la necessitat de substituir el sistema de refrigeració/climatització de la 
residència assistida Mossèn Vidal i Aunós per un de nou i que aquest també refrigeri 
les habitacions dels usuaris. 
 

Formula el Prec el Conseller: José Antonio Calleja Clavero. 

Respon el Conseller: Eudosio Gutiérrez García. 

 
S’ACCEPTA 

 

Del Grup Municipal VOX 
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Instem el govern del districte que sol·liciti al govern municipal a elaborar un pla de 
manteniment per a la zona dels jardins d'Elisard Sala i del seu accés principal del carrer 
Robrenyo. 
 
Formula el Prec el Conseller: Miguel Martínez Velasco 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
 

NO S’ACCEPTA 

 
 
c) Preguntes 
 
Del Grup Municipal Partit Popular: 

Què té previst l’actual equip de govern del Districte envers l’execució del projecte de 
reforma de la Plaça de l’Olivereta i quin calendari d’inici d’obres n’hi ha previst? 

 

Formulada pel Conseller del GMDPP., Sr. José Antonio Calleja Clavero. 

Resposta del Conseller del GMDPSC, Sr. Albert Deusedes Perelló. 

 

Del Grup Municipal VOX 

Quines mesures de prevenció s'han pres en el cementiri de Sants-Montjuïc perquè no 
torni a succeir aquest tipus saquejos i que informació es té sobre els autors d'aquests fets 
delictius? 
 

Formulada pel Conseller del GMDVOX, Sr. Miguel Martínez Velasco. 

Resposta de la Consellera del GMDPSC, Sra. Nuria Pey de la Iglesia. 

 

No havent-hi altres assumptes per tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 21:45 hores. 
 


